



# Fourth Grade October Newsletter

**Happy Halloween!** The fourth grade team hopes that you and your children are looking forward to new discoveries this month.

**English Language Arts** Fourth grade students have begun their reading unit on Realistic Fiction by reading *There's a Boy in the Girls Bathroom* by Louis Sachar.

Please encourage your child to read daily. In order to be successful this year, students need to read a variety of genres, which can be found in the classroom libraries.

**Social Studies:** The fourth graders are beginning their unit of New York State Geography and its Native Americans. Their writing unit will be creating their own Native American myth.

**Math:** In math, we are completing the unit Larger Numbers and Landmarks and will begin the unit on multiplication soon. Please have your children practice their multiplication facts in preparation.

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
2	3	4	5	6
9 NO SCHOOL Columbus Day	10	11	12	13
16	17 Picture Day	18	19	20
23	24	25	26	27  Wacky Fall Sale
30	31  Halloween Parade			

## Important Reminders for October

### Field Trips:

The Whitney Museum: October 3 (408) and October 16 (502)  
 Inwood Hill Park: October 5 (502/403) and October 12 (401/408)  
 The Metropolitan Museum of Art – Dates to be announced.

**Halloween Parade:** Come watch your child participate in the annual Halloween Parade on Halloween Day! Students are invited to dress in costumes for the holiday.

More details to follow.



# 四年級十月新聞

**萬聖節快樂!** 四年級的團隊希望你和你的孩子們期待這個月的新發現。

**英語語言藝術:** 四年級學生開始他們閱讀單元在女孩浴室裡有一個男孩, 現實派小說, 作者 Louis Sachar。

為了今年成功, 請鼓勵孩子每天閱讀。學生需要閱讀各種類型, 這可以在課堂圖書館找到。

**社會常識:** 四年級學生正完成他們的第一單元關於美國政府, 並開始他們的下一個單元之紐約州地理和它的美洲原居民。他們的寫作單元將創造自己的美國原居民神話。

**數學:** 在數學中, 我們正在完成 10 位數的基楚, 並將很快開始乘法計算。請準備讓你的孩子練習乘數表。

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
2	3	4	5	6
9 哥倫布日 不用上學	10	11	12	13
16	17 拍照日	18	19	20
23	24	25	26	27 古怪的秋季銷售
30	31 萬聖節遊行			

## 十月重要提示

### 旅行:

惠特尼博物館: 10月3日(408班)和10月16日(502班)

茵伍山公園: 10月5日(502/403班)和10月12日(401/408班)

大都會藝術博物館-日期將被公佈。

**萬聖節遊行:** 萬聖節之日, 您的孩子將會參加萬聖節遊行! 學生被邀請穿著萬聖節的服裝。更多細節要遵循。